
 Til Beboere i Godthåbsparken 
 Bestyrelsen invitere intereserede beboer til at deltage i et arbejdsudvalg. 

 Arbejdsudvalget skal undersøge forskellige muligheder for og komme med forslag til 
 en fremtidig benyttelse af Kærnehuset. 

 Der blev på den sidste 
 generalforsamling vedtaget, at 
 bestyrelsen skulle nedsætte et udvalg 
 til at  undersøge hvad vi vil bruge 
 foreningens fælleshus(Kærnehuset) til 
 når lejemålet med kommunen 
 udløber. 

 Der vil sidde en repræsentant fra 
 bestyrelsen i udvalget for at hjælpe 
 til. 

 Bestyrelsen vil gerne udpege dette udvalg på næste generalforsamlingen. 

 Hvis du er interesserede så skriv til kontor@godthaabsparken.dk med "Kærnehus 
 udvalg" i emnefeltet og dit navn og adresse. 

 Med venlig hilsen 

 Bestyrelsen 


